

Title (en)

Woven fabric with jacquard pattern.

Title (de)

Gewebe mit Jacquardmuster.

Title (fr)

Tissu chaîne et trame comportant un dessin Jacquard.

Publication

EP 0636722 A1 19950201 (FR)

Application

EP 94420219 A 19940726

Priority

FR 9309585 A 19930729

Abstract (en)

Warp and weft fabric making it possible to produce articles of the Jacquard table-linen type, produced on a conventional weaving machine requiring no particular adaptation and using a single warp. It is characterized in that it is based on a combination of weaves designed in such a way that each weave comprises, in its repeat, a number of identical sets of weft threads which is defined by the formula: $1/3 \leq \text{number of different sets of weft threads} / \text{number of wefts}$ $\leq 2/3$ <IMAGE>

Abstract (fr)

Tissu chaîne et trame permettant la réalisation d'articles type linge de table Jacquard, réalisé sur un métier à tisser classique ne nécessitant aucune adaptation particulière et utilisant une seule chaîne. Il se caractérise en ce qu'il est à base d'une combinaison d'armures conçues de telle sorte que chaque armure comporte dans son rapport un nombre de jeux identiques de fils de trame défini par la formule : $1/3 \leq ((\text{nombre de jeux différents de fils de trame}) / (\text{nombre de trames au rapport d'armure})) \leq 2/3$ <IMAGE>

IPC 1-7

D03D 13/00

IPC 8 full level

D03D 13/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

D03D 13/004 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 1092228 A 19671122 - JOHN BRIGHT & BROTHERS LTD
- [X] US 4636426 A 19870113 - FLEISCHER THOMAS B [US]
- [X] GB 483595 A 19380422 - CHARLES CLUTSM
- [A] EP 0226971 A2 19870701 - MEHLER AG V [DE]

Cited by

CN108486730A; CN114622322A

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES GB IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0636722 A1 19950201; FR 2708633 A1 19950210; FR 2708633 B1 19950915

DOCDB simple family (application)

EP 94420219 A 19940726; FR 9309585 A 19930729